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Referat  

 

1. Valg til Fællesbestyrelsen – 30 min. 

Børnehuset: 

Nanna opstiller som medlem og som suppleant 

Andreas opstiller som medlem og som suppleant 

Melissa opstiller som medlem og som suppleant 

Søren opstiller som medlem og som suppleant 

 

Skolen: 

Sussi opstiller som medlem 

Brian M opstiller som medlem 

Carina opstiller som medlem og som suppleant 

Brian Z opstiller som medlem og som suppleant 

Sara opstiller som suppleant 

2. Siden sidst – 30 min 

Formanden 

Formand og ledelsen har haft møde med Kompan om et forskningsprojekt med SDU, der 

handler om elevernes trivsel før og efter en ny legeplads. Vi skal selv kunne finansiere 

halvdelen af udgifterne men vi få en rigtig god legeplads for færre midler end ellers.  

Der ville skulle skaffes en del midler fra fonde. Vi takker ja til at deltage i projektet 

Vi skal fortsat have fokus på legeplads til børnehuset. 

Afbud til mødet skal også sendes til Brian 

Ledelsen 

Vi har travlt med skoleårets planlægning. 

Der er revisitationer på Engumhus. 

Børnehuset – der er ferietilmeldinger så vi kan planlægge medarbejdernes sommerferie 

Vi har et overforbrug i børnehuset på 100 timer om ugen. Det skyldes blandt andet 

sygemeldinger. 

Vi skal i gang med at ansætte 2 børnehaveklasseledere. 

Medarbejdere 

Forældregrupper 

3. Reducering af åbningstiden i børnehuset- 15 min, bilag 1 

Vi skal spare 1, 75 timer pr. uge.  

Vores forslag er at åbningsdagen alle dage er 6.30-16.30. 

Forvaltningen har lavet statistik på fremmøde i børnehuset, som viser at der er større 

fremmøde om morgenen end sidst på eftermiddagen. 

Forslaget er vedtaget 

4. Åbningstider og lukke dage i SFO-15 min, bilag 2 og 3. 

Forslagene er vedtaget 
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5. Bussen, oplæg vedr. økonomi, 10 min 

Der er indhentet priser på eksterne kørsel til undervisning, det vil koste ca. 160.00 kr. pr år. 

Vores egen bus koster mellem 62. 000 kr. og 132.000 kr. om året.  

Vi beholder vores egen bus. 

6. Bring your own device hvordan? - 20 min 

Der er lavet et udkast til en retningslinje for BYOD. 

Der skal ikke stå noget om mobiltelefoner eller CromeBooks. 

Kommunikation om BYOD sættes på dagsorden til godkendelse på næste møde. 

7. Hvad er det gode forældresamarbejde - 30 min 

 

8. Punkter til kommende møder: 

Grønne spirer – oplæg fra medarbejdere 

Kommunikation for BYOD 

Hvad er det gode forældresamarbejde – opsamling 

Næste formandsmøde: 2. maj 

Næste møde i Fællesbestyrelsen: 14. maj 

 

Deltagere: 

Fællesbestyrelsen 

 

Fraværende: 

Christina, Sussi,  

Næste møde:  

Formandsmøde 2. maj 2024 

Møde i Fællesbestyrelsen 14. maj 2024 

 

 

 


